

GLAUBENS & GEBETS KONFERENZ

FAITH & PRAYER CONFERENCE

18.-19.10.2024



25 Jahre
RHEMA Germany & RHEMA
Bibel Gemeinde

20.10.2024 | 10:30 Uhr
Gottesdienst



18. Oktober 2024

15:00-15:50 Seminar 1
16:10-17:00 Seminar 2
17:00-19:00 Pause Break

19:00 Abendgottesdienst
Evening Service

19. Oktober 2024

10:30-12:30 Seminar 3 + 4
12:30-14:00 Pause Break
14:00-15:00 Seminar 5
15:00-16:15 Pause Break

16:15 Öffnung Halle Opening hall
16:30 Graduation & Ordination

Jungholzhalle Meckenheim
Siebengebirgsring 4
53340 Meckenheim / Bonn

Kostenlose Parkplätze! Free Parking!

Eintritt frei Free entry
Freiwillige Spende
An offering will be received



John und Michelle Grunewald sind gefragte Sprecher in Gemeinden, Bibelschulen und Seminaren in Amerika, Europa und Afrika. Ihre Schwerpunkte liegen auf der Autorität des Gläubigen, Glaube, Gebet, Leiterschaft und wie man seine Bestimmung hier auf der Erde erkennen und erfüllen kann.

Sie sind die internationalen Direktoren von RHEMA Europa, Afrika & dem Nahen Osten, sowie die Direktoren von RHEMA Germany, Norwegen, Polen und Lettland. Sie sind auch die Gründungspastoren der RHEMA Bibel Gemeinde Bonn und Gründer des "Church Building System", einem System, das Einzelpersonen, Teams und Leiter ausbildet, um effektiven Gemeindebau zu unterstützen.

John and Michelle Grunewald have ministered in churches, Bible schools, and seminars in America, Europe, and Africa with an emphasis on the authority of the believer, faith, prayer, leadership, and finding and fulfilling your purpose in the earth for the Kingdom of God.

They currently serve as the International Directors of RHEMA Europe, Africa & the Middle East, and are the Directors of RHEMA Germany, Norway, Poland, and Latvia. They are also the founding Pastors of RHEMA Bible Church Bonn, Germany and founders of The Church Building System which is a system that develops individuals, teams, and leaders to help build the Church more effectively.